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§1 

Sammanträdets öppnande 

Ordförande Sievert Balkeståhl hälsade alla välkomna till sam-

manträdet. 

 

§2  

Föregående protokoll 

Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna. 

 

§3 

Fastställande av dagordning. 

Dagordningen godkändes. 

 

§4 

Val av justerare och dag för justering. 

Till justering av dagens protokoll utsågs Sievert Balkeståhl och 

Mats Hellberg. Protokollet justeras elektroniskt och undertecknas 

vid nästa sammanträde den 10/5 2017. 

 

§5 

Rapporter 

a. Rapporter från förvaltningen 

Gunilla informerar: 

En styrgrupp är tillsatt för återtagandet av Akalla vård- och om-

sorgsboende från Attendo till egen regi. Gruppen består av repre-

sentanter från lokalavdelningen, personalavdelningen och bestäl-

larenheten för äldre. 

Den 2/5 ska personalen på boendet lämna besked om de vill följa 

med till kommunen eller bli kvar hos Attendo. Troligt är att de 

flesta av vårdpersonalen  väljer att gå över till kommunen och ar-

beta kvar på boendet. 

Ett informationsbrev om förändringen kommer att skickas till de 

boende. De boendes vardag ska dock inte att påverkas nämnvärt 

med anledning av övertagandet. 

  

En trädgårdsarkitekt har anlitats för att planera och skapa en träd-

gård utanför det nya vård- och omsorgsboendet som ska byggas i 

Rinkeby. Tanken är att de äldre som bor där på ett tryggt sätt ska 

kunna röra sig fritt  ute i trädgården utan risk att förvilla sig. 

 

En översyn av äldreomsorgens organisation pågår. Gunilla åter-

kommer med mer information senare. 

 

En översyn och utvärdering av de öppna mötesplatserna är också 

på gång. Ett frågeformulär om hur verksamheten bedrivs på de 

olika mötesplatserna har i dagarna skickats ut. 
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Sievert undrar hur det går med utlokaliseringen av  förvaltning-

ens verksamheter till Rinkeby och Husby. Gunilla berättar att 

Rinkebyskolan byggs om under sommaren, och ska vara klar för 

inflytt till hösten och där kommer bl.a. Medborgarkontoret att ha 

sin lokal. Det finns även en tanke om att den öppna mötesplatsen 

för seniorer i Rinkeby ska få lokaler att tillgå där. 

 

Utlokalisering till de lokaler i Husby där Kontaktcenter nu sitter 

beräknas inte ske förrän 2019. 

 

Sievert undrar hur det blir med gårdsfesterna i Akalla som At-

tendo varit involverade i när kommunen tar över boendet. Gunilla 

svarar att självklart finns intresse av att delta i dessa även fortsätt-

ningsvis. 

 

b. Statistikuppgifter beslut och domar 

 Ingen statistik fanns tillgänglig. 

 

§6 

Diskussion välfärdsteknologi 

Det färdigställda förslaget till Nationell kvalitetsplan för vård och 

omsorg för äldre personer föreslår bl.a. ökad användning av väl-

färdsteknologi inom äldrevården.  

Rådet diskuterar under sammanträdet för- och nackdelar med 

nyttjande av den moderna teknologin inom vård och omsorg. Rå-

det ställer sig i stort positiva till ökat användande av teknologin. 

Men det är viktigt att den används på rätt sätt. 

 

Synpunkter som framkom: 

Kan ge ökad integritet för den äldre då vissa intima sysslor kan 

skötas utan annan persons hjälp. 

Kan höja livskvaliteten för de äldre genom ökad självständighet.  

Viktigt att valfriheten finns kvar. Den som inte vill ha dessa 

hjälpmedel ska slippa och få hjälp av personal som tidigare. 

Personalneddragningar får inte vara huvudsyftet. Personalresur-

serna kan dock omfördelas på ett bättre sätt genom att vissa per-

sonalinsatser inte behövs.  

Förbättrar arbetsmiljön för personalen. 

Viktigt att ett tydligt regelverk utformas så att tekniken inte miss-

brukas. 

Kvaliteten på de hjälpmedel som tillhandahålls ska vara hög. 

Snabb hjälp ska fås om något inträffar med tekniken 

 

 

Ärenden till nästa nämndsammanträde samt inkomna remis-

ser och motioner 

Sievert gick igenom några av de ärenden som tas upp på nästa 

nämndsammanträde. 
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Rådet hade inga synpunkter på ärendena. 

 

§9 

Lokalfrågor för öppna mötesplatser 

Inget speciellt togs upp.  

 

§10 

Övriga frågor 

Sievert informerar om turerna runt Hästa gård. Befolkningen i 

området vill ha lantbruket kvar och är upprörda över hur uppsäg-

ningen av Naturskog AB som driver verksamheten på entrepre-

nad har gått till. Sievert har skrivit ett par brev till Trafikverket 

om frågan men inte fått någon respons.  

Rådet ställer sig bakom åsikten om att Hästa gård ska vara kvar i 

nuvarande form och ha fortsatt lantbruksverksamhet. 

 

Dietisten Lena Johansson har varit på den öppna mötesplatsen i 

Husby och föreläst om bra mat för äldre. Tyvärr var det dålig 

uppslutning. 

 

Fryshuset i Husby har börjat köpa in varor som närmar sig ut-

gångsdatum och lagar mat av dessa som sedan säljs som catering 

till låga priser. 

 

Möjligheten för pensionärer att gå till stadsdelsområdets skolor 

och äta lunch utnyttjas dåligt. Mer information om möjligheten 

behövs. 

   

Expeditionen på Rinkeby öppna mötesplats för seniorer är som-

marstängd 3/7-11/8 

I Akalla är expeditionen stängd 12/6-28/8. 

Tid för sommarstängning i Husby är ej bestämd än. 

Verksamhet i lägre omfattning kommer ändå att bedrivas på mö-

tesplatserna under sommaren. 

 

§11 

Nästa sammanträde  

Nästa sammanträde äger rum onsdagen den 10 maj kl. 13:00. 

Rådet besöker då Tellus fritidscenter. Adress:  Lignagatan 8  

Stockholm.  

 

§12 

Avslutning 

Ordförande Sievert Balkeståhl tackade alla och avslutade mötet. 


